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Zápis ze 105. zasedání AS FBMI ČVUT 
  
Termín zasedání: 23. 5. 2017 
Přítomni:  

Ing.  Jan Kauler, Ph.D.  
Ing.  Jan Kašpar 
Mgr.  Monika Kimličková 
Ing. David Vrba Ph.D. 
Mgr. Pavel Böhm 
Bc. Tomáš Pokorný 
 

Omluveni: 
 MUDr. Jan Bříza, CSc. MBA 
 Ing.  Jan Mužík, Ph.D. 

Magdaléna Sochrová 
 
Hosté: 

Prof. Ivan Dylevský, Dr.Sc. 
Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Pluhař, CSc. 
Ing. Vojtěch Kaláb 
Ing. Martin Otáhal 

 
Program jednání:  

 
1. Schválení programu zasedání  
2. Projednání Záměrů žádostí o akreditaci nových studijních programů a prodloužení 

doby platnosti akreditace stávajících studijních programů 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti ČVUT FBMI a Výroční zprávy o hospodaření FBMI 

ČVUT za rok 2016 
4. Informace o dopisu Ing. Kalábové  
5. Různé 

 
Zápis z jednání: 
 

1. Schválení programu zasedání 
Předseda AS přivítal přítomné a seznámil senátory s programem zasedání. AS 
odhlasoval program zasedání AS. 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0 

 
2. Projednání Záměrů žádostí o akreditaci nových studijních programů a prodloužení doby 

platnosti akreditace stávajících studijních programů 
Proděkan pro pedagogickou činnost seznámil senátory se Záměry žádostí o akreditaci 
nových studijních programů a prodloužení doby platnosti akreditace stávajících 
studijních programů. Seznámil senátory s řešením této problematiky, jež se 
momentálně projednává na úrovni Národního akreditačního úřadu. Dále proděkan 
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seznámil přítomné se stávajícími a novými obory na FBMI a jejich směry. Bylo 
zmíněno, že se jedná zatím o 1. Záměr tohoto typu. 
 
Diskuse: Hon, Kaláb, Dylevský  

 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
AS souhlasně projednal Záměry žádostí o akreditaci nových studijních programů  
a prodloužení doby platnosti akreditace stávajících studijních programů. 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0 

 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti ČVUT FBMI a Výroční zprávy o hospodaření FBMI 

ČVUT za rok 2016 
Tajemník FBMI ČVUT seznámil senátory s Výroční zprávou o hospodaření FBMI ČVUT 
za rok 2016. Seznámil i s novými fakty ohledně financování vysokých škol 
v následujících obdobích.  
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 

AS schválil Výroční zprávu o činnosti ČVUT FBMI a Výroční zprávu o hospodaření FBMI 
ČVUT za rok 2016. 
 
Výsledek hlasování 6-0-0 

 
4. Informace o dopisu Ing. Kalábové 

AS senát diskutoval o dopisu Ing. Kalábové, který byl zaslán na adresu AS FBMI ČVUT. 
Senátoři diskutovali nad danou problematikou. 
 
Diskuse: Kašpar, Otáhal, Kaláb, Kimličková, Dylevský, Kauler, Hon, Vrba 
 

 
5. Různé 

Předseda AS vyzval senátory k uvážení, jak bude pracovat pracovní skupina ohledně 
tvorby nového Volebního a jednacího řádu. Navrhovaní členové do pracovní skupiny – 
Mgr. Kimličková, Bc. Pokorný, Ing. Kauler. Pracovní skupina připraví materiály, které 
budou k projednání na dalších zasedáních AS, konkrétně v září 2017. 
 
AS projednal možnost přednášky Ing. Babiše na půdě FBMI ČVUT, stanovisko 
předsednictva k plánovanému vystoupení bylo adresováno panu děkanovi. 
 
Senátor Böhm seznámil senátory s předložením pozměňovacího návrhu ohledně 
poplatků spojených se studiem, která úroveň VŠ bude v tomto kompetentní. 
 
Ing. Kaláb vznesl připomínku k příkazu děkana č. 2/2017 ohledně rozesílání mailové 
korespondence na hromadnou adresu fakulta@fbmi.cvut.cz. 
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Bc. Pokorný požádal na přesné stanovení a zanesení postupu ohledně obhajoby 
disertačních prací, dále zanesení tohoto postupu do podmínek k obhajobě disertační 
práce. 
 
Diskuse: Kimličková, Pokorný, Kauler, Otáhal, Dylevský. Böhm, Hon, Pluhař 

  
 
 Zapsal: Mgr. Kimličková   Ověřil: Ing. Kašpar 
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